

Announcement



Instructions to Employees and Workers During Ramadan

توجيهات للموظفين والعمال خلال شهر رمضان المبارك

Dear Valued Customers,

عملائنا الكرام،

In a few days, the Holy Month of Ramadan will come with its goodness and blessings. In line with the UAE Government direction to take all preventive measures to eliminate the spread of Coronavirus (COVID-19), all Ramadan tents, Iftar gatherings and all prayers in mosques including Taraweeh will be temporarily suspended.

أيام قليلة ويهل علينا شهر رمضان المبارك، أعاده الله علينا وعليكم بالخير واليمن والبركات. في إطار توجيهات حكومة دولة الإمارات لاتخاذ جميع التدابير الوقائية للقضاء على فيروس كورونا المستجد (كوفيد-19)، فقد تقرر مؤقتاً إيقاف الخيام الرمضانية والإفطار الجماعي، وجميع الصلوات في المساجد بما في ذلك صلاة التراويح.

In order to reduce crowding, all common kitchens will also be closed, and Restaurants/supermarkets are instructed to only cater to delivery requests, until further notice.

كما نذكركم بأنه سيتم إغلاق جميع المطابخ العمومية في سكن الموظفين، وستقوم جميع المطاعم والسوبرماركت بتقديم خدمات التوصيل فقط، وذلك حتى إشعار آخر.

In this regard, our customers are requested to explain to their employees and workers the importance of implementing these measures aimed at keeping them safe. On

وبناء عليه، يرجى من عملائنا الكرام توعية العاملين لديهم وإرشادهم بأهمية الالتزام بهذه الإجراءات الرامية للمحافظة على سلامتهم. وننوه إلى أنه يمكنكم توزيع وجبات الطعام في مقرات عملكم أو

the other hand, kindly be informed that you may distribute meals at your workplace or offices, not in public areas, taking in consideration all precautionary measures issued in this regard by the official authorities, such as the Dubai Health Authority.

We thank you for your continued support and cooperation.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

مكاتبتكم، دون الأماكن العامة، مع اتخاذ كافة التدابير الاحترازية الصادرة بهذا الشأن عن الجهات الرسمية، مثل هيئة الصحة بدبي.

نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على 800-Jafza (800-52392)

المنطقة الحرة لجبل علي